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Interpellationssvar om handlingsplan 
Varför har ingen handlingsplan tagits fram ännu? 

Motionen besvarades med att vi var på väg att ta fram en handlingsplan men sedan 

dess har flera förändringar skett som har gjort att det har dragit ut på tiden. Vi har 
bland annat flyttat över det kommunövergripande strategiska ansvaret för våld i nära 
relationer och hedersrelaterat våld och förtryck från socialnämnden till 

kommunstyrelsen. Vi har heller inte sett att politikområdet har varit i ett akut behov av 

styrning genom just en handlingsplan. Styret tar frågorna om hedersrelaterat våld och 

förtryck på stort allvar och beslutet om handlingsplan ligger fast tills eventuellt nytt 
beslut i kommande översyn. 

När kan vi förvänta oss att en sådan handlingsplan är redo att antas? 

I programuppföljningen och aktualitetsbedömningen som sker under hösten 2024 

kommer det att framgå om vi avser att ta fram en handlingsplan om hedersrelaterat 

våld och förtryck eller om någon annan typ av styrning krävs.  

 

Hanna Victoria Mörck (V) 

Socialnämndens ordförande 

Kommunalråd 
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